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GEMEENTERAAD 
 

Zitting van 25 maart 2025 
 

 
De raad behandelde de agenda op basis van de aan de raadsleden overgemaakte agendapunten.  
Dit ontwerpverslag zal tijdens de volgende raadszitting ter goedkeuring worden voorgelegd. 

 

Aanwezig: Segers Willy, Zelderloo Walter, Vanderoost Jef, Janssens Linda, Quaghebeur Stijn, De 
Dobbeleer Frank, Willen Marc, Erkelbout Jan, Van Hove Diane, De Schryver Reindert, Van den Houte 
Anneleen, Rons Alexis, Roesems Gino, Groenweghe Nele, Hellinckx Karine, De Win Harry, De Freyne 
David, De Jonge Jasper, Vanhee Fré, Walravens Jef, Van Roy Nils, Nijs Marianne, De Buyst 
Véronique, Mus Niki, Vergels Driss, Seyns Valérie, Merckx Lean, Liekens Goedele, Deleu Tinneke, 
Nevens Bart, hoffmans Nathalie, Vanden Houte Marianne 

Gedeeltelijk aanwezig: Vereecke Liesbet, Valtin Katleen  

Verontschuldigd: Clement Louis, Noben Sandra, Dierickx Evi 

 

De korpschef van de lokale politie, of zijn vervanger, was in toepassing van artikel 29bis van de wet van 
7 december 1998 tot organisatie van een geïntegreerde politie, aanwezig voor de agendapunten in 
verband met politieaangelegenheden. 
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OPENBARE ZITTING 

Secretariaat 

1.  Verslag openbare zitting gemeenteraad 25.02.2025 

Afwezig: Vereecke Liesbet 

Toelichting 

Het ontwerpverslag en zittingsverslag van de vorige openbare zitting van de gemeenteraad worden ter 
goedkeuring voorgelegd. De notulen worden gegenereerd uit het goedgekeurde verslag, met weglating 
van het veld 'tussenkomsten'.  

Juridisch kader 

 Decreet lokaal bestuur artikel 32, 277 en 278 § 1 

 

Beslissing 

Met algemene stemmen 

Artikel 1. Het verslag en het zittingsverslag van de openbare zitting van de gemeenteraad 
van 25.02.2025 worden goedgekeurd. 

Artikel 2. De notulen van de openbare zitting van de gemeenteraad van 25.02.2025, bestaande uit het 
goedgekeurde verslag met weglating van het veld 'tussenkomsten', worden goedgekeurd. 

 

Politie 

2.  POL: Aankoop 2 interventievoertuigen 

Toelichting 

Ter vervanging van 1 geaccidenteerd en 1 afgeschreven interventievoertuig is het aangewezen  
2 nieuwe interventievoertuigen aan te kopen.  

Operationeel gezien zijn SUV-voertuigen het meest geschikt zijn om de opgelegde taken uit te voeren. 

Bij nazicht in de federale raamcontracten is de keuze zeer beperkt en vergelijking onmogelijk daar er 
maar 1 geschikt model beschikbaar is, dit voertuig komt niet op alle punten overeen met de technische 
vereisten die gesteld worden. 

Daarom is het aangewezen een verdere studie uit te voeren, deze kan gebeuren via het raamcontract 
van Politiezone Antwerpen (PZA/2021/418). Dankzij deze raamovereenkomst kan er een minicompetitie 
gevoerd worden tussen 5 deelnemers van deze raamovereenkomst. In dossier is de prijsvraag en 
gunningscriteria toegevoegd. De prijsvraag voor het voertuig zal naar de 5 leveranciers uit het 
raamcontract gestuurd worden, tevens zal het beschikbare raamcontract van de federale politie 
opgenomen worden als 6de deelnemer en beoordeeld worden aan dezelfde gunningscriteria. Bijkomstig 
wordt de prijsvraag voor ombouw naar 3 ombouwers, gegund in hetzelfde raamcontract, uitgestuurd. 
Daarna zal op basis van de gunningscriteria aan de meest voordelige offerte van zowel leverancier als 
ombouwer gegund worden om deze opdracht uit te voeren. 

De raming van deze aankoop bedraagt €160.000,00 en is voorzien in de begroting van 2025. 

Financieel kader 

Artikelnummer: 330/743-52 



 

5 | 32 

Beschikbaar budget: €160.000,00 

Raming €160.000,00 

Beslissing 

Met algemene stemmen 

Artikel 1. Het principe tot aankoop van 2 interventievoertuigen via een minicompetitie uit de 
raamovereenkomst van Politiezone Antwerpen (PZA/2021/418) voor een geraamd bedrag van 
€100.000,00 wordt goedgekeurd. 

Artikel 2. Het principe tot aankoop van de ombouw van 2 interventievoertuigen via een minicompetitie 
uit de raamovereenkomst van Politiezone Antwerpen (PZA/2021/418) voor een geraamd bedrag van 
€60.000,00 wordt goedgekeurd. 

Secretariaat 

3.  Mededeling over de benoeming en de eedaflegging van de burgemeester 

Toelichting 

De heer Willy Segers legde tijdens de installatievergadering van de gemeenteraad de eed af als 
aangewezen burgemeester.  

Bij ministerieel besluit van 13.03.2025 werd de heer Willy Segers benoemd als burgemeester. 
Op 21.03.2025 legt de heer Willy Segers de eed af als burgemeester in handen van de 
provinciegouverneur. 

Juridisch kader 

• Decreet over het Lokaal Bestuur: artikel 58, 59, 60, 62 

Beslissing 

Artikel 1. Er wordt kennisgenomen van de benoeming en de eedaflegging van de heer Willy Segers als 
burgemeester. 

Secretariaat 

4.  Brandweerzone Vlaams-Brabant West: kennisgeving jaaractieplan 2025 

Toelichting 

De gemeente is aangesloten bij de Brandweerzone Vlaams-Brabant West, die op 05.02.2025 het 
jaaractieplan 2025 overmaakte dat ter kennisgeving wordt voorgelegd aan de gemeenteraad. 

Juridisch kader 

• wet van 15.05.2007 betreffende de civiele veiligheid: artikel 23 § 3 

Beslissing 

Artikel 1. De raad neemt kennis van het jaaractieplan 2025 van de Brandweerzone Vlaams-Brabant-
West. 
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Secretariaat 

5.  Het Vlaamse Woonanker (Gewestelijke Maatschappij voor Volkshuisvesting): 
kennisgeving voordracht bestuurder namens andere aandeelhouders dan de 
lokale besturen van het werkingsgebied 

Toelichting 

Via mail van 14.02.2025 laat Het Vlaamse Woonanker (voorheen Gewestelijke Maatschappij voor 
Volkshuisvesting) weten dat de buitengewone algemene vergadering dd. 9 juni 2023, naast de 
bestuurders voorgedragen door de lokale besturen van het werkingsgebied en de provincie Vlaams-
Brabant, de heer Guy Tordeur heeft aangesteld als bestuurder van de vennootschap met ingang van  
1 juli 2023 en dit voor de resterende periode van de toenmalige legislatuur. 

  

In het licht van de hernieuwing van de bestuursmandaten ten gevolge van de gemeente- en 
provincieraadsverkiezingen (legislatuur 2025 - 2030), heeft de heer Guy Tordeur bevestigd bereid te 
zijn om een nieuw mandaat van bestuurder voor deze periode te willen opnemen. 

Er wordt gevraagd om het standpunt van de gemeente omtrent de voordracht van de heer Guy Tordeur 
als kandidaat-bestuurder te bezorgen. De gemeente kan een alternatief voorstel indienen.  

Een aantal woningen op het grondgebied van Dilbeek zijn nog in eigendom van het Vlaamse 
Woonanker, maar dat zal niet lang meer duren. Met de hervorming van de woonmaatschappijen zal er 
maar 1 maatschappij meer bevoegd zijn per werkgebied. Voor Dilbeek is dit Providentia. 

Het college van burgemeester en schepenen stelde op 24.02.2025 voor om akkoord te gaan met de 
voordracht van de heer Guy Tordeur als kandidaat-bestuurder. 

Juridisch kader 

• Decreet lokaal Bestuur: artikel 386 

• artikel 14 §1 van de statuten van Het Vlaamse Woonanker 

Beslissing 

Artikel 1.  De raad neemt kennis van de voordracht van de heer Guy Tordeur als kandidaat-bestuurder. 

Secretariaat 

6.  Intradura: statutenwijziging 

Toelichting 

Intradura organiseert op 18.03.2025 een algemene vergadering waarop onder meer een 
statutenwijziging zal  
worden voorgelegd. 

Omwille van een aantal evoluties in de regelgeving en het werkingsgebied van Intradura, dringen er 
zich een aantal wijzigingen aan de statuten van Intradura op, namelijk: 

1. Om in overeenstemming te zijn met het decreet van 22 december 2017 over het lokaal bestuur 
(hierna ‘Decreet Lokaal Bestuur’); 

2. Ingevolge de vrijwillige samenvoeging van de gemeenten Galmaarden, Gooik en Herne vanaf  
1 januari 2025 tot de gemeente Pajottegem; 

3. Inzake omgevingsfactoren, in de ruime zin van het woord. 

Bijkomstig werden volgende punten verwerkt in de statuten van Intradura: 

• De mogelijkheid tot het houden van hybride/digitale vergaderingen door de algemene 
vergadering van Intradura; 
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• Toevoegen van een onderscheid tussen de exploitatiekosten in eigen beheer en de 
exploitatiekosten voor verbintenissen uitgevoerd door derden; 

• Aanpassen van de bijdrage inzake de algemene werkingskosten; 

• De mogelijkheid bieden aan de adjunct-secretaris om in alle omstandigheden (niet louter bij 
afwezigheid van bepaalde personen) akten die de vereniging verbinden te ondertekenen; 

• Het bepalen van de formaliteiten inzake de samenstelling van de raad van bestuur. 

 
Volgens de bepalingen van het Decreet Lokaal Bestuur moet een statutenwijziging voorafgaandelijk 
door de verschillende deelnemende overheden worden goedgekeurd.  

Het decreet Lokaal Bestuur bepaalt dat het beleid van het samenwerkingsverband moet afgestemd 
worden op dat van de gemeente. Bij elke algemene vergadering moet de afgevaardigde van de 
gemeente ook opnieuw gemandateerd worden.  

In de gemeenteraadszitting van 28.01.2025 werd raadslid Jef Walravens aangesteld als 
vertegenwoordiger van de gemeente en raadslid Bart Nevens als plaatsvervanger. 

Het college van burgemeester en schepenen adviseerde op 03.03.2025 om de statutenwijziging goed te 
keuren.  

Juridisch kader 

• decreet over het lokaal bestuur: artikel 40, 41, 427 en 432 

• statuten Intradura: artikel 37 

 

Beslissing 

Met algemene stemmen 

Artikel 1. De raad keurt de statutenwijziging van Intradura, zoals deze zal voorgelegd worden aan de 
algemene vergadering op 18.06.2025, goed. 

Artikel 2. Raadslid Jef Walravens wordt gemandateerd om het voorstel van statutenwijziging op de 
algemene vergadering van Intradura op 18.06.2025 goed te keuren, indien deze verhinderd is, 
raadslid Bart Nevens. 

Secretariaat 

7.  Wijziging van de afvaardiging in de intergemeentelijke 
samenwerkingsverbanden 

Toelichting 

De afvaardiging van de gemeente in de intergemeentelijke samenwerkingsverbanden werd het laatst 
aangepast door de gemeenteraad op 25.02.2025. 

Providentia deelde mee dat de gemeente Dilbeek recht heeft op 2 bestuurders in de raad van bestuur 
van de woonmaatschappij. Gezien er per bestuur 2 kandidaten dienen voorgedragen te worden zijn er  
4 voordrachten nodig. 

Hiervoor is een aanpassing van de afvaardiging nodig om 2 kandidaten voor te dragen.  

Eerstelijnszone Pajottenland vzw: Schepen David De Freyne werd voorgesteld als bestuurder voor de 
cluster lokale besturen én voor de cluster welzijn. Nu blijkt echter dat één persoon niet tegelijk in twee 
cluster kan zitten. De gemeente stelt voor om de voordracht bestuurder voor cluster welzijn te 
schrappen. 

Intradura:  
Bijzondere algemene vergadering 19.03.2025: schepen Alexis Rons werd benoemd als lid van de Raad 
van Bestuur. Zij zal vervangen worden door raadslid Tinneke Deleu zoals eerder beslist werd tijdens de 
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gemeenteraad van 25.02.2025.  
Raadslid Reindert De Schryver werd niet verkozen als bestuurder met raadgevende stem. 

Haviland:  

Bijzondere algemene vergadering 19.03.2025: schepen Stijn Quaghebeur werd benoemd als lid van de 
Raad van Bestuur.  

Raadslid Gino Roesems werd niet verkozen als bestuurder met raadgevende stem. 
 

Juridisch kader 

Decreet Lokaal bestuur: Artikel 34 en 35 

Beslissing 

Met algemene stemmen 

Artikel 1. Volgende personen worden voorgedragen als kandidaat voor de raad van bestuur van 
Providentia: 

• Véronique De Buyst 

• David De Freyne  

• Linda Janssens 

• Stijn Quaghebeur 

met voorkeur voor de reeds voorgedragen kandidaten: Véronique De Buyst en David De Freyne. 

Artikel 2. Intrekking van de voordracht als bestuurder van schepen David De Freyne in het bestuur van 
de Eerstelijnszone Pajottenland, cluster Welzijn. 

Artikel 3. De afvaardiging van de gemeente in de intergemeentelijke samenwerkingsverbanden is 
bijgevolg met ingang van vandaag vastgesteld als volgt:  
1. Via rechtstreekse afvaardiging door de gemeenteraad: 

GEMEENTE  

Farys 

• Afgevaardigde AV  

• Plaatsvervanger AV  

• Lid Regionaal Adviescomité 
Domeindiensten Vlaams-
Brabant  

• Lid Adviescommissie divisie 
Secundaire diensten  

• Lid Adviescommissie divisie 
Secundaire diensten  

Jan Erkelbout  

Anneleen Van den Houte  

 

Stijn Quaghebeur  

 

Marc Willen  

 

Alexis Rons  

Creat Services 
• Afgevaardigde AV  

• Plaatsvervanger AV  

Jef Walravens  

Bart Nevens  

De Watergroep  
• Afgevaardigde AV 

• Plaatsvervanger AV 

Albien Brabant  

Dries De Ridder  

Zefier cv  
• Afgevaardigde AV 

• Plaatsvervanger AV 

Frederik Van Passel  

Silke Kerckhofs  

Fluvius Halle-Vilvoorde • Afgevaardigde AV  Bart Nevens 
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• Plaatsvervanger AV  

• Lid Regionaal 
Bestuurscomité Halle-
Vilvoorde  

Goedele Liekens  

Jef Walravens 

Fluvius OV  
• Afgevaardigde AV  

• Plaatsvervanger AV  

Jan Erkelbout  

Frank De Dobbeleer  

Fluvius West  

• Afgevaardigde AV  

• Plaatsvervanger AV  

• Lid Regionaal 
Bestuurscomité Vlaams-
Brabant  

Jan Erkelbout  

Frank De Dobbeleer  

 

Walter Zelderloo  

Intradura  
• Afgevaardigde AV  

• Plaatsvervanger AV  

Jef Walravens  

Bart Nevens  

Dijle- en Zennebekken  

• Effectief lid bekkenbestuur  

• Plaatsvervanger 
Bekkenbestuur  

Karine Hellinckx  

Jan Erkelbout  

Denderbekken  

• Effectief lid bekkenbestuur  

• Plaatsvervanger 
bekkenbestuur  

Anneleen Van den Houte  

Jan Erkelbout  

Regionaal landschap Pajottenland 
en Zennevallei  

• Afgevaardigde politiek  

• Plaatsvervanger politiek  

• Afgevaardigde ambtelijk  

• Plaatsvervanger ambtelijk  

Stijn Quaghebeur  

Karine Hellinckx 
 
deskundige OR 
deskundige OR 

Vervoerregio Vlaamse Rand  

• Afgevaardigde 
vervoerregioraad  

• Afgevaardigde ambtelijk  

Stijn Quaghebeur  
 
deskundige OR 

Vervoermaatschappij De Lijn  • Afgevaardigde Stefaan De Proft  

Havicrem  
• Afgevaardigde AV  

• Plaatsvervanger AV  

Bart Nevens 

Linda Janssens  

Providentia (Woonmaatschappij 
Halle/Vilvoorde Midden)  

• Afgevaardigde AV  

• Plaatsvervanger AV  

• Afgevaardigde 
toewijzingsraad ambtelijk 
(Dilbeek en Asse samen)  

Anneleen Van den Houte  

Karine Hellinckx  

 
 

Teamcoach Volwassenen welzijn 

Vlaamse Maatschappij voor 
volkshuisvesting (tot einde 
overdracht woningen)  

• Afgevaardigde AV  

• Plaatsvervanger AV  

Anneleen Van den Houte  

Karine Hellinckx  

Woonwinkel West-Brabant  
• Afgevaardigde 

beheerscomité  
Véronique De Buyst  
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• Plaatsvervanger 
beheerscomité  

• Afgevaardigde stuurgroep 
ambtelijk  

 
Stijn Quaghebeur  

Deskundige 
Wonen&Ondernemen  

Parkmanagement vzw  • Afgevaardigde  Véronique De Buyst  

3WPlus Energiehuis  
• Afgevaardigde AV  

• Plaatsvervanger AV  

Walter Zelderloo  

Marc Willen  

Scholengemeenschap Dilbeek  

  

Reaffectatiecommissie  

  

  

  

Convenant korte vervangingen  

  

OCSG  

• Afgevaardigde bestuur  

• Vervanger bestuur  

  

• Schepen onderwijs  

• Afgevaardigde directies  

• Plaatsvervanger directies  

  

• Schepen onderwijs  

  

  

• Afgevaardigde  

• Plaatsvervanger  

David De Freyne  

Anneleen Van den Houte  

  

David De Freyne  

Directeur onderwijs  

Directeur basisschool  

  

David De Freyne  

  

  
 
David De Freyne  

Anneleen Van den Houte  

Ombudsdienst aanmeldingen  

• Afgevaardigde lokaal bestuur  

• Plaatsvervanger lokaal 
bestuur  

• Afgevaardigde gemeentelijk 
onderwijs  

• Plaatsvervanger gemeentelijk 
onderwijs  

David De Freyne  

Willy Segers  

 
Directeur basisonderwijs  

 

Directeur basisonderwijs  

OVSG  • Afgevaardigde AV  Anneleen Van den Houte  

Vrije Nederlandse 
begeleidingscentra  

• Afgevaardigde stuurgroep  Karine Hellinckx  

Logo  
• Afgevaardigde  

• Toegetreden lid ambtelijk  

David De Freyne  

beleidsmedewerker welzijn  

Regionaal Tewerkstellings-beleid 
Zuid-Westrand  

• Afgevaardigde 
beheerscomité  

• Plaatsvervanger 
beheerscomité  

• Ambtelijke werkgroep  

David De Freyne  

 

Véronique De Buyst  

  

deskundige volwassenwelzijn  

Regie Sociale Economie en Werk 
Zuid-Westrand  

• Afgevaardigde 
beheerscomité  

deskundigen volwassenwelzijn  
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Eerstelijnszone Pajottenland vzw  • Afgevaardigde AV  David De Freyne  

Sociale Tewerkstelling Dilbeek-
Asse-Wemmel  

• Afgevaardigde 
beheerscomité  

• Plaatsvervanger 
beheerscomité  

David De Freyne  

 
Véronique De Buyst  

Zender (Cultuurregio Pajottenland 
en Zennevallei):  

• Bovenlokale cultuurwerking  

• Erfgoedcel  

• IOED  

• Afgevaardigde bestuur 
(schepen erfgoed)  

• Afgevaardigde met 
raadgevende stem 
(minderheid raad)  

• Afgevaardigde IOED 
ambtelijk  

Véronique De Buyst  

  

Nele Groenweghe  

  

Deskundige W&O 

Toerisme Vlaams-Brabant vzw  • Afgevaardigde AV  Véronique De Buyst  

Sportregio Zuid-Westrand  • Afgevaardigde ambtelijk  Deskundige sport  

Haviland  

• Afgevaardigde AV  

• Plaatsvervanger AV  

• Lid algemeen comité  

Jan Erkelbout  

Karine Hellinckx  

Willy Segers  

VVSG  
• Afgevaardigde AV  

• Plaatsvervanger AV  

Linda Janssens  

Marc Willen  

Poolstok  
• Afgevaardigde AV  

• Plaatsvervanger AV  

Marc Willen  

Linda Janssens  

OFP Prolocus  
• Afgevaardigde AV  

• Plaatsvervanger AV  

Marc Willen  

Linda Janssens  

Brandweerzone Vlaams-Brabant 
West  

• Afgevaardigde zoneraad  Willy Segers  

Gemeentelijke Holding (in 
vereffening)  

• Afgevaardigde AV  

• Plaatsvervanger AV  

Walter Zelderloo  

Marc Willen  

Toekomstforum Halle-Vilvoorde: 
themawerkgroepen  

• Werk en economie  

• mobiliteit  

• welzijn en zorg   

• integrale veiligheid  

• onderwijs  

• integratie en inburgering  

Véronique De Buyst  

Stijn Quaghebeur  

Walter Zelderloo  

Willy Segers  

David De Freyne  

Willy Segers  

2. Na voordracht door de gemeenteraad en aanduiding door het bevoegde orgaan van het 
samenwerkingsverband:  
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GEMEENTE  

Creat Services   • Bestuurder  Marc Willen  

De Watergroep  
• Aandeelhoudersbestuur 

drinkwaterdiensten  
Stijn Quaghebeur  

Intradura  • Bestuurder  Tinneke Deleu  

Regionaal landschap Pajottenland en 
Zennevallei  

• Bestuurder  Stijn Quaghebeur  

Havicrem  • Bestuurder (oppositieraadslid)  Jef Vanderoost  

Providentia (Woonmaatschappij 
Halle/Vilvoorde Midden)  

• Bestuurder  

• Bestuurder  

• Bestuurder 

• Bestuurder 

Véronique De Buyst 

David De Freyne  

Linda Janssens 

Stijn Quagehbeur 

3WPlus Energiehuis  • Bestuurder  Walter Zelderloo  

OVSG  • Bestuurder  David De Freyne  

Eerstelijnszone Pajottenland vzw  • Bestuurder cluster lokaal bestuur David De Freyne 

Haviland  • Bestuurder  Stijn Quaghebeur  

VVSG  

Lid commissies  

  

  

  

RvB 

• Krachtige(e) besturen  

• Veiligheid 

• Samenleven en Zorg voor elkaar 

• Kwaliteitsvolle leefomgeving 

• Innovatief en Digitaal besturen 

• Bestuurder 

Linda Janssens  

Willy Segers 

David De Freyne 

Walter Zelderloo  

Marc Willen  

Stijn Quaghebeur 

Brandweerzone Vlaams-Brabant West  • Lid zonecollege  Willy Segers  

Fluvius Halle-Vilvoorde • Bestuurder Jef Walravens 

 

Managementteam 

8.  Samenwerkingsovereenkomst gemeente-OCMW 

Toelichting 

Gemeente en OCMW Dilbeek werken al geruime tijd, en lang voor dit verplicht werd door de Vlaamse 
overheid, intensief samen in functie van een geïntegreerd werkingsmodel. In deze context werd in 2016 
een eerste beheersovereenkomst afgesloten, goedgekeurd door de gemeenteraad op 26.04.2016 en de 
OCMW-raad op 27.0.2026.  

Deze overeenkomst werd periodiek geëvalueerd en bijgestuurd, o.m. naar aanleiding van het gewijzigd 
wettelijk kader (Decreet Lokaal Bestuur) en reeds verworven samenwerkingsprincipes (vb. gezamenlijk 
organogram, MJP, organisatiekompas, ...). Wijzigingen werden goedgekeurd door de raden op 
26.11.2019 en 25.10.2021. 
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Bij de aanvang van de legislatuur is het aangewezen de overeenkomst opnieuw te evalueren. Uit de 
nota van januari 2025 blijkt dat, op enkele terminologie-wijzigingen na, de overeenkomst ongewijzigd 
kan blijven. Enkel de rubriek over samenwerkingsverbanden is in het kader van deze overeenkomst niet 
meer relevant, en kan dus geschrapt worden. 

De evaluatie van de samenwerkingsovereenkomst werd voorgelegd aan de vakorganisaties op 
17.02.2025. 

Juridisch kader 

Decreet Lokaal Bestuur, art. 196 en 197 

Gemeente- en OCMW-raadsbesluit 24.10.2021 

Beslissing 

Met algemene stemmen 

Artikel 1. De samenwerkingsovereenkomst tussen gemeente en OCMW wordt goedgekeurd als volgt: 

Tussen, 

enerzijds de gemeente Dilbeek, vertegenwoordigd door de heer Harry De Win, voorzitter van de 
gemeenteraad, en mevrouw Marianne Vanden Houte, algemeen directeur, 

en 

anderzijds het OCMW Dilbeek, vertegenwoordigd door de heer Harry De Win, voorzitter van de raad 
voor maatschappelijk welzijn, en mevrouw Marianne Vanden Houte, algemeen directeur, 

wordt overeengekomen wat volgt: 

   

1. DOEL 

De gemeente en het OCMW Dilbeek sluiten, conform artikel 196 en 197 van het Decreet Lokaal 
Bestuur, een beheersovereenkomst af. In deze overeenkomst worden een aantal principes naar voor 
geschoven en afspraken gemaakt die bijdragen aan de ondersteuning en optimalisering van de werking 
van Groep Dilbeek. 

  

2. TOEPASSINGSGEBIED 

De overeenkomst is van toepassing op alle personeelsleden en bestuursorganen van gemeente en 
OCMW. 

De EVA-vzw Kinderopvang Dilbeek, waarmee de gemeente een samenwerkingsovereenkomst afsloot, 
kan, waar nodig en nuttig, al dan niet deels in de uitwerking van de overeenkomst betrokken worden. 

  

3. GEÏNTEGREERDE WERKING 

  

3.1.  Geïntegreerd werkingsmodel 

Conform artikel 161 Decreet Lokaal Bestuur, beschikt Groep Dilbeek over een geïntegreerd 
organogram. Wanneer wijzigingen aan het organogram noodzakelijk zijn, worden deze volgens de 
voorziene procedure doorgevoerd. 

Gemeente en OCMW Dilbeek beschikken over één algemeen directeur, één financieel directeur en één 
gezamenlijk managementteam. 

  

3.2.  Terbeschikkingstelling en overdracht van personeel 

In het kader van de overeenkomst kunnen personeelsleden overgedragen worden aan of ter 
beschikking gesteld worden van de andere organisatie. 
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• Overdracht: 
Overgedragen personeelsleden zijn volledig onderworpen aan de regelingen van de 
overnemende organisatie. 

• Terbeschikkingstelling: 
Voor personeelsleden die ter beschikking gesteld worden gelden, onverminderd de regels in de 
van toepassing zijnde rechtspositieregeling, volgende bepalingen: 

o De leidinggevende/teamcoach van het team waaraan het personeelslid ter beschikking 
wordt gesteld, oefent het functionele gezag uit, dit wil zeggen: de dagelijkse 
werkorganisatie, verlof- en werktijdregelingen, aansturing en coaching, … 
De leidinggevende/teamcoach van het team waaraan het personeelslid ter beschikking 
wordt gesteld, kan het ter beschikking gesteld personeelslid evalueren. De eventuele 
juridische gevolgen van deze evaluatie blijven, conform volgende alinea, berusten bij de 
juridische werkgever. 

o Het juridisch werkgeverschap blijft berusten bij de ter beschikking stellende organisatie, 
dit wil zeggen: aanstellingsbevoegdheid, bepaling van het salaris, de vaststelling van de 
aard van de werkzaamheden, disciplinaire maatregelen, bepaling van de 
arbeidsvoorwaarden (niet arbeid- en rusttijden), juridische gevolgen van evaluatie, … 
Voor elke beslissing die kadert binnen het juridisch werkgeverschap wordt advies 
ingewonnen van de functioneel leidinggevende/teamcoach. 

De procedures voor terbeschikkingstelling en overdracht zijn beschreven in de rechtspositieregeling, 
titel 13. 

  

3.3.  Wederzijds gebruik van personeel 

Een geïntegreerde werking impliceert het kunnen gebruik maken van elkaars personeelsleden. Dit 
wederzijds gebruik kan zich op verschillende vlakken situeren: 

• Teams centrale dienstverlening en intern consulenten leveren prestaties voor de andere entiteit, 

• Personeelsleden werken mee in projecten, geïnitieerd door de andere entiteit, 

• Tijdelijke vervanging van leidinggevenden in de andere entiteit, waaronder de decretale graden, 

• … 

Dit wederzijds gebruik impliceert ook dat bevoegdheden, zoals onder meer de handtekenbevoegdheid, 
binnen de wettelijke beperkingen, kunnen gedelegeerd worden aan personeelsleden van de andere 
entiteit. 

Bijzondere aandacht moet gegeven worden aan de informatieveiligheid. Personeelsleden die, in het 
kader van de adequate uitvoering van hun job, toegang krijgen tot informatie van eender welke entiteit 
van Groep Dilbeek, gaan hier strikt mee om volgens het vastgestelde kader informatieveiligheid. 

  

3.4.  Politieke aansturing 

Het Decreet Lokaal Bestuur bepaalt de werking van de bestuursorganen. 

Beslissingen moeten voorgelegd worden, afhankelijk van de bevoegdheidsverdeling, aan 
gemeenteraad, aan OCMW-raad of aan beide en aan college, aan vast bureau of aan beide.  
Het Bijzonder Comité voor de Sociale Dienst heeft een gesloten taakstelling en is uitsluitend bevoegd 
voor de door het Decreet Lokaal Bestuur toegewezen opdrachten. 

Temeer daar de parallelle organen van gemeente en OCMW bestaan uit dezelfde personen, wordt er 
naar gestreefd om beslissingen zoveel mogelijk geconsolideerd op te stellen. 
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4. FINANCIËN 

  

4.1.  Meerjarenplan, rekening, boekhouding 

Het meerjarenplan en de rekeningen worden opgesteld, en de boekhoudingen worden gevoerd conform 
de bepalingen in het Decreet Lokaal Bestuur en het uitvoeringsbesluit Beleids- en Beheerscyclus. 

  

4.2.  Toewijzing van kosten en ontvangsten 

• Specifieke kosten 
Gemeente en OCMW blijven in principe elk voor zich de kosten dragen van de teams die onder 
hun juridisch gezag vallen. Zij boeken ook de respectievelijke ontvangsten die hiermee gepaard 
kunnen gaan. Deze regel blijft tevens gelden bij terbeschikkingstelling of overdracht van 
personeelsleden of overheveling van processen.  
De min- of meerkosten worden opgenomen in de verschillende onderdelen van het 
meerjarenplan. 

• Algemene kosten 
Voor kosten en ontvangsten die niet eenvoudig en eenduidig kunnen toegewezen worden, zal 
de financieel directeur, zo nodig in overleg met het managementteam, per situatie die zich 
voordoet, een keuze maken met betrekking tot de verdeling van de desbetreffende uitgaven en 
inkomsten. Het kan hierbij gaan om bijvoorbeeld globale onderhoudskosten voor software, 
aankopen ten behoeve van de volledige groep, moeilijk uitsplitsbare aankopen, kosten voor 
personeelsleden centrale dienstverlening, … Interne facturatie kan hierbij een optie zijn. 
Waar mogelijk, wordt het standpunt betreffende de toewijzing of opsplitsing van kosten 
genomen bij de initiële besluitvorming over het dossier (bv. bij de start van een 
overheidsopdracht). 
Deze keuzes worden geëvalueerd bij de opmaak van de rekening en de bijsturing van het 
meerjarenplan. 

  

4.3.  Thesauriebeheer 

Het thesauriebeheer voor Groep Dilbeek berust bij de gemeente, met name bij de financieel directeur. 

Dit impliceert, onder meer, volgende zaken: 

• Conform artikel 274 van het Decreet Lokaal Bestuur zorgt de gemeente er voor dat het OCMW 
te allen tijde zijn financiële verplichtingen kan nakomen. 

• Beleggingen en/of spaarproducten worden aangegaan op niveau van Groep Dilbeek. 

• Eventuele grote kasoverschotten in het OCMW worden overgedragen aan de gemeente, zodat 
een optimaal rendement ervan kan gerealiseerd worden. 

  

4.4.  Overheidsopdrachten en contracten 

Zo veel mogelijk overheidsopdrachten worden, waar dat nuttig is, gevoerd op niveau van Groep 
Dilbeek. Door het goedkeuren en ondertekenen van deze beheersovereenkomst geven gemeente en 
OCMW elkaar de permanente machtiging om voor elkaar op te treden als aankoopcentrale en om in het 
kader van overheidsopdrachten op te treden in elkaars naam. 

Contracten inzake materies die de Groep aanbelangen, worden op niveau van de Groep aangegaan. 
Ook hier geven gemeente en OCMW elkaar de permanente machtiging  om op te treden in elkaars 
naam. 

In de praktijk voert de stroom of het team dat de grootste afnemer is van een overheidsopdracht de 
procedure. 

De kosten ten gevolge van overheidsopdrachten en contracten worden toegewezen conform punt 4.2. 
van deze overeenkomst. 
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5. DUUR EN EVALUATIE VAN DE OVEREENKOMST 

De overeenkomst gaat in op de datum, bepaald door de respectievelijke raden, en wordt afgesloten 
voor onbepaalde duur. 

Een evaluatie van de overeenkomst zal plaatsvinden wanneer daar aanleiding toe is, of op vraag van 
een van de betrokken bestuursorganen. 

Managementteam 

9.  Vaststelling raming, lastvoorwaarden, gunningswijze opdracht software voor 
BBC, projectmatig werken en opvolging organisatiebeheersing 

Toelichting 

In de organisatie zijn er noden voor het optimaliseren en integreren van volgende elementen uit de 
beleids-en beheerscyclus: 

- decentrale input en consolidatie beleidsrapporten (meerjarenplanaanpassingen, jaarrekening)  

- voortgangsrapportering 

- meten, opvolgen en bijsturen van meerjarenplanning en bijhorende projecten 

- ondersteuning voor projectmatig werk en portfoliomanagement 

- vertaling van meerjarenplanning naar jaaractieplannen voor de teams  

- grotere automatisatie van de opmaak van de beleidsrapporten 

- betere digitale bewaring/archivering van beleidsrapporten 

- transparantie in uitvoering  

De voorbije 3 jaar werd hiervoor geëxperimenteerd via een beperkte opdracht. Via deze 
experimenteerfase kunnen er duidelijke noden en verwachtingen geëxpliciteerd worden. Onder meer 
een integratie met de boekhouding is één van de basisvoorwaarden. Op deze manier is er steeds een 
link tussen beleid en financiën op vlak van onze doelstellingenboom maar kunnen er ook linken op 
projectniveau gelegd worden.  

Vanuit een marktverkenning en de ervaring van afgelopen 3 jaar werden opportuniteiten en 
mogelijkheden verwerkt het bestek nr 2025175. De technische vereisten werden afgestemd met team 
ICT en voorwaarden voor de eventuele verwerking van persoonsgegevens zijn opgenomen onder de 
selectiecriteria en technische bepalingen. De raming van de opdracht is gedetailleerd berekend op alle 
mogelijk deelmodules en decentraal gebruik binnen groep Dilbeek (minimaal 150 gebruikers). Op 
termijn is er een beleidsportaal voorzien waardoor ook consultatiemogelijkheden voor gemeenteraad of 
zelfs burgers mogelijk zouden worden.  

De uitgave voor deze opdracht wordt geraamd op € 329.000,00 excl. btw of € 398.090,00 incl. 21% btw. 
Deze raming is gebaseerd op een looptijd van 6 jaar. De looptijd wordt gemotiveerd door onze wettelijke 
opgelegde termijn van een meerjarenplan. De raming past binnen de huidige budgettaire voorzieningen. 
De opdracht werd reeds gepubliceerd onder voorbehoud van goedkeuring door de gemeenteraad om 
een opstart te kunnen plannen voor 1/1/2026.  

De opdracht zal dus worden afgesloten voor een duur van 72 maanden (looptijd van 1 
planningsperiode). 

Er wordt voorgesteld de opdracht te gunnen bij wijze van de openbare procedure aangezien de raming 
ook de limieten van de Europese bekendmaking overschrijdt.  

Aangezien binnen Groep Dilbeek aan 1 MJP gewerkt wordt betreft het een gezamenlijke opdracht 
waarbij het aangewezen is dat Gemeente Dilbeek de procedure zal voeren en in naam van OCMW 
Dilbeek (zoals voorzien in de samenwerkingsovereenkomst) en EVA-vzw gemeentelijke kinderopvang 
Dilbeek bij de gunning en de uitvoering van de opdracht zal optreden. 
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Juridisch kader 

• Het decreet over het lokaal bestuur van 22 december 2017. 

• De wetgeving overheidsopdrachten. 

• Het collegebesluit van 3 maart 2025. 

Beslissing 

Met algemene stemmen 

Artikel 1. Het bestek met nr. 2025175 van 28 februari 2025, zoals voorwaardelijk goedgekeurd door het 
college van burgemeester en schepenen op 3 maart 2025 en de raming voor de opdracht “Software 
voor BBC, projectmatig werken, organisatiebeheersing,... ”, wordt goedgekeurd. De lastvoorwaarden 
worden vastgesteld zoals voorzien in het bestek en zoals opgenomen in de algemene uitvoeringsregels 
van de overheidsopdrachten voor aannemingen van werken, leveringen en diensten. De raming 
bedraagt € 329.000,00 excl. btw of € 398.090,00 incl. 21% btw. 

  

Artikel 2. Bovengenoemde opdracht wordt gegund bij wijze van de openbare procedure. 

  

Artikel 3. De aankondiging van de opdracht wordt ingevuld, goedgekeurd en bekendgemaakt op 
nationaal en Europees niveau. De gemeenteraad valideert de publicatie van 4 maart 2025, zodat de 
opening van de kluis kan doorgaan na 4 april 2025.  

  

Vrije Tijd - Sport 

10.  VERDAAGD - Beleidskader gebruik sportinfrastructuur 

Tussenkomsten 

Naar aanleiding van een samenroeping van de gemeenteraadscommissie door 1/3 van de 

commissieleden, wordt dit punt verwezen naar de commissie. 

Burger & Omgeving - Wonen & Ondernemen 

11.  Kennisgeving rapportering voortgang 2024 Lokaal Energie- en KlimaatPact 
(LEKP) 

Toelichting 

Op 28 september 2021 ondertekende Dilbeek het Lokaal Energie- en Klimaatpact 1.0.  
Op 22 december 2022 werd het Energie- en Klimaatactieplan (SECAP) 2030 goedgekeurd. 

Binnen het Lokaal Energie- en Klimaatpact moet een jaarlijkse inhoudelijke en financiële rapportering 
met betrekking tot de voorgang opgemaakt worden, die na voorlegging aan de gemeenteraad bij het 
Agentschap Binnenlands Bestuur ingediend wordt.  

Hiervoor wordt gebruik gemaakt wordt van het Lokaal Klimaatpactportaal, waar de Vlaamse overheid de 
monitoring van de doelstellingen bijhoudt.  
 
De subsidie voor het LEKP werd toegekend als een algemene werkingssubsidie. 

Om een opvolging van de gerealiseerde klimaatacties mogelijk te maken, wordt voorzien in een 
verplicht jaarlijks opvolgmoment. In bijgevoegde rapportage wordt de vorderingsgraad van de 
klimaatacties weergegeven. 
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Over de uitgaven die gebeurd zijn voor de projecten en acties in het kader van LEKP wordt vanaf dit 
jaar gerapporteerd door middel van een sjabloon, waarin we het cofinancieringsprincipe duiden (1 euro 
subsidie voor elke euro eigen inbreng).  
 
De volledige lijst en het voortgangsrapport werden bijgevoegd. 

Juridisch kader 

• Lokaal Energie- en Klimaatpact van de Vlaamse Regering en de Vlaamse steden en 
gemeenten van 4 juni 2021 aangaande het verbintenissenengagement inzake de 
algemene engagementen en de vier werven behoudend 16 specifieke doelstellingen. 

• art. 2 van het Decreet Lokaal Bestuur: “De gemeenten zijn overeenkomstig artikel 41 van de 
Grondwet bevoegd voor de aangelegenheden van gemeentelijk belang. Voor de 
verwezenlijking daarvan kunnen ze alle initiatieven nemen. Ze beogen om bij te dragen aan de 
duurzame ontwikkeling van het gemeentelijk gebied.”   

• Burgemeestersconvenant 2030, ondertekenend op 22 november 2022 door gemeente Dilbeek, 
aangaande de duurzame ontwikkelingsdoelstellingen 

 

Financieel kader 

• 2025D1AP02A001 

• reknr: 61350000 

• BI 0350   
code: ABB-LEKP-2021 / ABB-LEKP-2022 / ABB-LEKP-2023 / ABB-LEKP-2024 
 
 

Beslissing 

Artikel 1.  Er wordt kennis genomen van de rapportering 2024 over het Lokaal Energie- en Klimaatpact.  

 

Burger & Omgeving - Wonen & Ondernemen 

12.  Kosteloze grondafstand Sint-Martinusstraat 43, 1700 Dilbeek 

Toelichting 

In de beslissing over de verkaveling met referentie 874.2/74/5/003, goedgekeurd door het 
schepencollege op 29/03/1974, staat een kosteloze grondafstand vermeld van het perceelsgedeelte 
gelegen voor de rooilijn. In het kader van een verkoopakte zal de kosteloze grondafstand opgenomen 
worden van perceel 20M, met een grootte van 3a 35ca (volgens kadaster). Het betreft hier een geval 
van kosteloze grondafstand met eigendomsoverdracht naar de gemeente, dus de gemeenteraad dient 
haar toestemming te geven.  

- 7e afdeling, sectie C, perceel nummer 20M 

- ligging in woongebied met landelijk karakter (volgens gewestplan) .  

Juridisch kader 

- Decreet van 25 april 2014 betreffende de omgevingsvergunning; 

- Besluit van de Vlaamse Regering van 27 november 2015 betreffende de omgevingsvergunning; 

- Vlaamse Codex Ruimtelijke Ordening gecoördineerd bij besluit van de Vlaamse regering van 15 mei 
2009 (BS 20 augustus 2009, hierna genoemd de VCRO en latere wijzigingsdecreten), o.a. artikel 5.2.2 



 

19 | 32 

- Het gemeentewegendecreet 

Beslissing 

Met algemene stemmen 

Artikel 1. De affectatie (als kosteloze grondafstand) van perceel 20M, met een grootte van 3a 35ca 
(volgens kadaster), gelegen 7e afdeling, sectie C in woongebied met landelijk karakter, wordt 
goedgekeurd. 

Artikel 2. De raad machtigt de voorzitter van de gemeenteraad Harry De Win en mevrouw Annelies 
Vyvey, deskundige openbare ruimte, om de volmacht voor de kosteloze grondafstand bij notarissen 
Bedert en Van Lierde te ondertekenen. 

Burger & Omgeving - Openbare Ruimte 

13.  Aanpassing van het aanvullend verkeersreglement inzake de blauwe zone 
(handelszone) te Schepdaal: Pajottenstraat, E. Eylenboschstraat en Dreef 

Toelichting 

Het college van burgemeester en schepenen stelde in zitting van 23.09.2024 een wijziging voor van de 
parkeerduur voor de blauwe zone (handelszone) in de Pajottenstraat, E. Eylenboschstraat en Dreef. 

Hiervoor wordt een aanvullend verkeersreglement opgemaakt. 

In het aanvullend verkeersreglement 'Aanpassing van het aanvullend verkeersreglement inzake de 
blauwe zone langs enkele parkeerstroken in de Pajottenstraat, E. Eylenboschstraat, en Dreef te 
Schepdaal', goedgekeurd door de gemeenteraad op 26 januari 2021, werd de parkeerduur vastgelegd 
op maximaal 30 minuten. Deze parkeerduur werd gekozen in functie van de handelszaken in het 
centrum van Schepdaal. Er zijn momenteel geen bewonerskaarten toelaten in de blauwe zone. 

Met de verdwijning van een paar handelszaken in centrum Schepdaal waarvoor het kortparkeren was 
ingesteld en de komst van enkele zorgverleners, is de vraag gekomen om de parkeerduur van 
maximaal 30 minuten te verlengen tot maximaal 1 uur. De blauwe zone blijft een handelszone. 

Juridisch kader 

· Decreet Lokaal Bestuur 

· Wet van 16 maart 1968 betreffende de politie over het wegverkeer 

· Koninklijk Besluit van 1 december 1975 houdende het algemeen reglement op de politie van het 
wegverkeer en van het gebruik van de openbare weg 

· Ministrieel besluit van 11 oktober 1976 houdende de minimumafmetingen en bijzondere 
plaatsingsvoorwaarden van de verkeerstekens 

· Ministeriële omzendbrief van 14. november 1977 betreffende de aanvullende reglementen en 
plaatsing van verkeerstekens 

.  Het gemeentelijk retributiereglement Parkeren in Blauwe Zone 

Beslissing 

Met algemene stemmen 

Artikel 1. Het aanvullend verkeersreglement van 26 januari 2021 wordt opgeheven.  

 
Artikel 2. Het aanvullend verkeersreglement betreffende het instellen van een blauwe zone 
(handelszone) op volgende locaties wordt goedgekeurd:  

·       Oudstrijdersstraat, parkeerstrook tussen het kruispunt van de E. Eylenboschstraat en huisnummer 
38 

·       E. Eylenboschstraat ter hoogte van huisnummer 44 
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·       E. Eylenboschstraat, ter hoogte van huisnummers 55, 57 en 59 

·       Dreef, parkeerstrook ter hoogte van huisnummer 2.  

  

Artikel 3. De reglementering voor de blauwe zone (handelszone) wordt als volgt bepaald: 

·       de parkeerduur wordt er beperkt tot maximaal 1 uur. 

·       bewonerskaarten zijn er niet toegelaten. 

·       Het begin en einde van deze zone wordt aangeduid met de verkeersborden E9a met aanduiding 
van de parkeerkaart en aangevuld met een onderbord met de vermelding van de maximale 
parkeerduur. 

Artikel 4. Het aanvullend verkeersreglement wordt ter kennisgeving overgemaakt aan het loket voor 
Lokale besturen en wordt digitaal bekendgemaakt op de website. 

Artikel 5. Parkeerfirma Optimal Parking Control, en de handelaars van het centrum van Schepdaal 
worden op de hoogte gesteld van dit besluit. 

Artikel 6. Het aanvullend verkeersreglement gaat in voege op het moment dat de reglementaire borden 
ter plaatse zijn aangebracht. 

Burger & Omgeving - Openbare Ruimte 

14.  Aanvullend verkeersreglement inzake de blauwe zone (handelszone) te 
Schepdaal: kruispunt N8 - E. Eylenboschstraat 

Toelichting 

Het college van burgemeester en schepenen stelde in zitting van 23.09.2024 een nieuwe blauwe zone 
(handelszone) voor. Hiervoor wordt een aanvullend verkeersreglement opgemaakt. 

Er is een vraag van nabijgelegen handelaars om op de parking aan het kruispunt met E. 
Eylenboschstraat en N8 (grotendeels in eigendom van de gemeente) een blauwe zone in te richten. 
Momenteel is er op deze parking een vrij hoge parkeerdruk door langparkeerders. Bij het instellen van 
een blauwe zone (handelszone) zal de parkeerduur op deze parking maximaal 2 uur zijn.  

De blauwe zone zal niet de volledige parking in beslag nemen zodat er nog steeds langer geparkeerd 
kan worden. De blauwe zone zal aangeduid worden met zonale borden (ZE9a). 

Juridisch kader 

· Decreet Lokaal Bestuur 

· Wet van 16 maart 1968 betreffende de politie over het wegverkeer 

· Koninklijk Besluit van 1 december 1975 houdende het algemeen reglement op de politie van het 
wegverkeer en van het gebruik van de openbare weg 

· Ministrieel besluit van 11 oktober 1976 houdende de minimumafmetingen en bijzondere 
plaatsingsvoorwaarden van de verkeerstekens 

· Ministeriële omzendbrief van 14. november 1977 betreffende de aanvullende reglementen en 
plaatsing van verkeerstekens 

.  Het gemeentelijk retributiereglement Parkeren in Blauwe Zone 

Beslissing 

Met algemene stemmen 

Artikel 1. Het aanvullend verkeersreglement betreffende het instellen van een blauwe zone 
(handelszone) op de parking, in eigendom van de gemeente, op het kruispunt van de E. 
Eylenboschstraat en N8 wordt goedgekeurd. 
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Artikel 3. De reglementering voor de blauwe zone (handelszone) wordt als volgt bepaald: 

·       de parkeerduur wordt er beperkt tot maximaal 2 uur. 

·       bewonerskaarten zijn er niet toegelaten. 

·       Het begin en einde van deze zone wordt aangeduid met de verkeersborden ZE9a met aanduiding 
van de parkeerkaart en de vermelding van de maximale parkeerduur. 

Artikel 4. Het aanvullend verkeersreglement wordt ter kennisgeving overgemaakt aan het loket voor 
Lokale besturen en wordt digitaal bekendgemaakt op de website. 

Artikel 5. Parkeerfirma Optimal Parking Control en de nabijgelegen handelaars worden op de hoogte 
gesteld van dit besluit. 

Artikel 6. Het aanvullend verkeersreglement gaat in voege op het moment dat de reglementaire borden 
ter plaatse zijn aangebracht. 

Burger & Omgeving - Openbare Ruimte 

15.  VERDAAGD - Hemelwater- en droogteplan Dilbeek 

Tussenkomsten 

Naar aanleiding van een samenroeping van de gemeenteraadscommissie door 1/3 van de 

commissieleden, wordt dit punt verwezen naar de commissie. 

Burger & Omgeving - Openbare Ruimte 

16.  Kennisgeving aanvullende verkeersreglementen 

Toelichting 

De gemeenteraad besliste op 20.10.2009 om het vaststellen van aanvullende verkeersreglementen met 
een lokaal impact te delegeren naar het college van burgemeester en schepenen, mits ze ook ter 
kennisgeving voor te leggen aan de gemeenteraad.  

Juridisch kader 

• Decreet Lokaal Bestuur, art. 40 § 3 en 41 

• Wet van 16.03.1968 op de politie van het wegverkeer 

• KB van 01.12.1975 inzake het algemeen reglement op de politie van het wegverkeer en van het 
gebruik van de openbare weg 

• MB van 11.10.1976 inzake de minimumafmetingen en bijzondere plaatsingsvoorwaarden van 
de verkeerstekens 

• Ministeriële omzendbrief van 14.11.1977 inzake de aanvullende reglementen en plaatsing van 
verkeerstekens 

• Gemeenteraadsbesluit van 20.10.2009 inzake delegatie vaststellen aanvullende 
verkeersreglementen met lokaal impact 

Beslissing 

Artikel 1. De raad neemt kennis van volgende, door het college van burgemeester en schepenen,  
goedgekeurde aanvullende verkeersreglementen : 

27.01.2025 

- aanbrengen gele onderbroken strepen Brusselstraat 209 - 213 Groot-Bijgaarden 
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- aanbrengen van een oversteekplaats voor voetgangers Bodegemstraat 42 Dilbeek 

- instellen van een parkeerplaats voor personen met een handicap in de Vrijheidslaan te Dilbeek, aan 
de overzijde van nr 12 

- aanbrengen van 2 parkeerplaatsen voor elektrische deelwagens op de parking gesitueerd aan de knip 
van de Marie-Henriettelaan, met het kruispunt van de Winkelveldstraat te Dilbeek 

04.02.2025 

instellen van een definitief parkeerverbod in de Molenstraat Sint-Martens-Bodegem tussen de 
huisnummers 80 en 100B. 

Welzijn - Kind- en jongerenwelzijn 

17.  EVA-vzw Gemeentelijke Kinderopvang Dilbeek: agenda algemene vergadering 

Toelichting 

De vertegenwoordiger van de gemeenteraad in de algemene vergadering van de EVA-vzw's dient, 
conform artikel 246§2 van het decreet lokaal bestuur, te handelen 'overeenkomstig de instructies van de 
gemeenteraad'. 

Dit heeft als implicatie dat de agenda moet voorgelegd worden aan de gemeenteraad, zodat deze zich 
kan uitspreken over de agendapunten van de eerstvolgende vergadering, zoals ook voorzien in de 
statuten. 

De algemene vergadering van de EVA-vzw Gemeentelijke Kinderopvang gaat door op donderdag  
27 maart om 20u, met volgende agendapunten : 
 
1. Installatie van de algemene vergadering: goedkeuring voordachten gemeenteraad en lokaal overleg 
kinderopvang 
2. Installatie van het Bestuur: goedkeuring voordrachten gemeenteraad en lokaal overleg kinderopvang 

Juridisch kader 

• decreet lokaal bestuur van 22 december 2017, artikel 246 

• statuten Gemeentelijke Kinderopvang EVA-vzw van 17 december 2013 

Beslissing 

Met algemene stemmen 

Artikel 1. De raad neemt volgend standpunt in met betrekking tot de agenda van de algemene 
vergadering van 27.03.2025 van EVA-vzw Gemeentelijke Kinderopvang: goedkeuring. 

Artikel 2. De raad mandateert de heer Fré Vanhee om het standpunt van de gemeente te verdedigen 
voor deze Algemene Vergadering, en in geval hij verhinderd is, de heer Jan Erkelbout. 

  

Secretariaat 

18.  Vraagstelling openbare zitting 

Toelichting 

Artikel 19 van het huishoudelijk reglement van de gemeenteraad bepaalt dat raadsleden vragen kunnen 
stellen over gemeentelijke aangelegenheden, die niet op de agenda staan.  

1. Vraag van raadslid Jan Erkelbout: 

De erkende Dilbeekse verenigingen kunnen tot 1 april een aanvraag indienen tot het bekomen van een 
basissubsidie. 
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Eén van de documenten die moet bijgevoegd worden is een ledenlijst. Ik capteer nogal wat vragen of 
zulke ledenlijst wel overeenkomt met de wetgeving op Gegevensbescherming (AGV of GDPR). 
Kan een schepen verduidelijking geven welke gegevens moeten meegedeeld worden, zodat de 
wetgeving gerespecteerd wordt? 

Schepen Véronique De Buyst antwoordt dat we inderdaad vragen aan de verenigingen een ledenlijst in 
te dienen bij een subsidieaanvraag voor de basissubsidies. 

Uit de analyse van onze DPO (data-privacy-officer) blijkt dat het opvragen en verwerken van 
ledenlijsten in het kader van subsidieaanvragen wettelijk is. Dit op basis van het gerechtvaardigd belang 
van de gemeente.  

De analyse van de DPO is gebaseerd op: 

·                 Het doel (subsidietoekenning) is legitiem en de impact op betrokkenen (verenigingen en hun 
leden) is beperkt. Verenigingen en leden moeten wel duidelijk geïnformeerd worden via de website, wat 
het geval is op de website van de gemeente (Privacyverklaring Groep Dilbeek). 

·                 De gegevens worden uitsluitend gebruikt voor controle van de subsidievoorwaarden en 
statistische inzichten, wat binnen de wetgeving gegevensbescherming (AVG) valt. 

·                 Enkel noodzakelijke gegevens worden opgevraagd. 

·                 De gegevens worden beveiligd verwerkt; statistische verwerking kan geanonimiseerd 
gebeuren.  

Welke gegevens worden opgevraagd: 

·                 Voor de sectoren Sport en Jeugd is dit een ledenlijst (met minimaal naam vereniging, naam 
lid, functie, gender, geboortedatum en postcode/gemeente), bevestigd door respectievelijk een erkende 
Vlaamse sportfederaties of de Koepelorganisatie.  

·                 Voor de sector socio-cultureel mag dit een geanonimiseerde ledenlijst zijn (met minimaal 
naam, geboortejaar en postcode gemeente) én, indien van toepassing, het aantal bezoekers bij 
georganiseerde evenementen.  

Leden kunnen eveneens aangesloten verenigingen zijn (voor koepelorganisaties). In dat geval volstaat 
naam eigen vereniging, naam aangesloten vereniging en postcode waarop de aangesloten vereniging 
actief is. 

Aan volgende verbeterpunten zal nog gewerkt worden: 

·                 een bewaartermijn bepalen en toepassen voor de ledenlijsten én dit bovendien op de 
website vermelden 

·                 voor het domein socio-cultureel: de minimale gegevens die op de ledenlijst dienen te staan 
concreter specifiëren op de website.  

Wel hebben de erkende socio-culturele verenigingen vorige week een e-mail verstuurd om 
bovenstaande te verhelderen. 

 
2. Vraag van raadslid Tinneke Deleu: 

Sluikstorten blijft een hardnekkig probleem in groot Dilbeek. Enerzijds Ligt de oorzaak bij de mentaliteit 
van de mensen maar anderzijds een gebrek aan controle? Te weinig boetes ? Te weinig opvolging 
? Vandaar mijn vraag  ..  
Er werden camera’s geplaatst aan afrit 12, werpen die hun vruchten af?  
Helpt deze controle eigenlijk wel? Zijn er al overtreders opgespoord?  
Heeft  u enige resultaten van overtredingen aan de hand deze camera's of van de PNR camera's?  

Schepen Stijn Quaghebeur verwijst alvast graag naar zijn antwoord op een gelijkaardige vraag van 
raadslid Van Roy tijdens de raad van januari waar hij toegelicht heeft dat het bestrijden van sluikstort 
een combinatie van acties vergt en per gebied mogelijks een specifieke aanpak vereist.  
De oorzaak ligt sowieso bij de sluikstorters. Niet bij de gemeente of een gebrek aan controle. De 
pakkans moet verder verhoogd worden om de sluikstorters op andere ideeën te brengen. Of de 
mogelijkheid om te sluikstorten moet fysiek onmogelijk gemaakt worden. (cfr Hunderenveldlaan) 
Camerabeelden worden dagelijks opgevolgd. Dit jaar zijn er reeds 90 pv’s uitgeschreven voor 
sluikstorten. 1/3de hiervan (32) werd vastgesteld op basis van camerabeelden. Aan afrit 12 werden er  
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3 pv’s uitgeschreven.  
We moeten verder investeren in beter materiaal en meer gemeenschapswachten.  

-        Camera’s werken mits goeie afstelling en locatie. De nieuwe generatie camera’s heeft ook 
nachtfilters. De huidige camera’s in onze gemeente hebben deze nog niet. We zijn momenteel aan het 
kijken om de camera’s te updaten om zo meer pakkans te hebben. 

-        Momenteel zijn slechts 2 van de 4 gemeenschapswachten op de payroll in dienst. 1 ontslag sinds 
vorige zomer, maar geen invulling van de vacature + 1 langdurig zieke. In het bestuursakkoord wensen 
we er 6.  

Sommige sluikstorters worden gestopt met boetes. Maar anderen trekken zich maar weinig aan van de 
boetes. Heel vaak wordt een afbetalingsplan voor de boetes gevraagd, dat zelfs tot in het extreme gaat, 
van max € 5 per maand. Mensen zien er geen graten in om te sluikstorten. 

Vorig jaar hebben we voor € 23.000 boetes uitgeschreven voor sluikstort. Tot nu toe is hier 35% van 
betaald… 
Er is dus nog een ander probleem. Dit moet verder bekeken worden met financiële dienst en 
welzijn/ocmw om betaling effectief te kunnen afdwingen. 
Maar ik denk wel dat een oplossing voor het sluikstort probleem niet eenduidig is, niet eenvoudig is en 
niet beperkt blijft tot één maatregel.  

  

3. Vraag van raadslid Jef Walravens: 

De parkeersituatie op de Brusselstraat te Sint-Ulriks-Kapelle blijft een probleem . 
Ter hoogte van kleuterschool Klein Klein Kleutertje is er geen specifieke parking voor de ouders. 
Op de straat is ook geen optie door de nieuwe rijweg  met onderbroken  witte belijning . 
Kunnen er geen parkeerplaatsen komen kortbij ? 
Aan de Kriebel ter hoogte van parking aan de kerk of in de buurt zou een zoenzone een oplossing 
kunnen zijn. 
Wat is de reden dat het verkeerslicht aan de Kriebel er nog staat ? 
De zebrapaden liggen  aan weerszijden een tiental meter verder. 

Schepen Stijn Quaghebeur antwoordt dat de Brusselstraat, zoals bekend, een beperkte breedte heeft. 
Tijdens het ontwerp van de nieuwe straat is er letterlijk gewrongen moeten worden met voetpaden en 
fietspaden. Een combinatie, hoewel aangewezen, van voet en fietspaden was niet mogelijk. De keuze is 
gemaakt om in de zone 50 énkel fietspaden te voorzien en in de uitgebreide zone 30 énkel voetpaden. 
De 30 wordt afgedwongen met ANPR camera’s om de veiligheid te vergroten. Er is hoegenaamd geen 
plaats voor aparte parkeervakken op de Brusselstraat. De straat is ook een 
verbindingsweg/ontsluitingsweg waar de verkeersfunctie primeert.  
Toch zijn er op de straat een 4-tal zones voorzien waar er geparkeerd kan worden. Maar die zones zijn 
effectief beperkt: er moet rekening gehouden worden met opritten, garages, doorstroming van het 
verkeer en zichtbaarheid op kruispunten. Bv. aan het kruispunt met de Krekelendries werd er steevast 
geparkeerd tot op het kruispunt. Uitrijdend verkeer zag dus geen aankomend verkeer aankomen. 
Vlakbij de school liggen er ook een aantal gronden waar weldra op gebouwd zal worden dus ook daar 
zijn er geen mogelijkheden.  
De aslijn die getrokken is, staat stilstaan wel toe, maar parkeren niet. Mits wat hulp van de leerkrachten 
door kinderen op te vangen aan de straat, kan het afzetten mogelijks vlotter verlopen. 
Noteer ook dat ook voor de werken parkeren aan/voor de school, niet toegelaten was en het toen ook al 
chaotisch was. De school ligt op z’n zachtst gezegd niet op de beste locatie. 
Op langere termijn is er wel een oplossing. Zoals vermoedelijk bekend, zal de kleuterschool tijdelijk 
verhuizen naar het Castelhof wegens verbouwingen.  
Deze verbouwing is toegelaten mits het voorzien van parking voor leerkrachten en een soort zoenzone.  
In goede samenwerking met de school en kerkfabriek is hier een oplossing uit de bus gekomen waarbij 
de kerkfabriek een vlakbij gelegen bouwgrond ter beschikking stelt in een erfpacht van 50 jaar. De 
school en gemeente zullen hierop een parking aanleggen, enerzijds voor de leerkrachten (betaald door 
de scholengroep) en anderzijds voor de ouders/buurtbewoners (betaald door de gemeente). Wij zijn nu 
gestart met de opmaak voor een bestek voor ontwerp en aanleg van deze parking. Die zal vermoedelijk 
een 25-tal plaatsen tellen. De parking zal met een trage weg verbonden worden naar de achterzijde van 
de school.  
Op deze manier hopen we een definitieve oplossing te vinden voor het parkeerprobleem in de 
omgeving van de kleuterschool. 
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De lichtinstallatie aan de Kriebel zal verwijderd worden. Er zijn effectief 2 duidelijk aangeduide 
oversteken aangebracht  aan de lagere school in de zone 30, die afgedwongen wordt. Snelheid zal daar 
geen issue meer zijn.  
De lichtinstallatie aan de kleuterschool blijft wel behouden. 

 
4. Vraag van raadslid Valérie Seyns: 

Je moet niet lang in Dilbeek rondrijden/wandelen om te zien dat de wegmarkering er op vele plaatsen 
schabouwelijk bij ligt, sommigen zijn amper nog te zien. Ik weet uiteraard dat dit vervaagd, dat men dit 
in de winterperiode en vooral bij regen moeilijk kan bijwerken, dat het waarschijnlijk op de planning staat 
om dit te doen maar… de zebrapaden en aanduidingen voor fietspaden horen zich nooit in deze 
toestand te bevinden.  
Bovendien vind ik dat zelfs wanneer ze net geschilderd zijn, deze vaak niet zeer opvallend zijn. Het lijkt 
me dan ook wenselijk, zeker voor zebrapaden en fietspadaanduiding dat er een verfkwaliteit wordt 
gebruikt die veel meer opvalt en reflecteert/fluoresceert. Uiteraard gaat hier een duurder prijskaartje 
mee gepaard maar dit lijkt me een relatief kleine prijs voor een veiliger verkeer in Dilbeek.  
Ik had mijn vraag graag nog gestoffeerd met voorbeelden van geschikte verven en de verschillen in 
prijzen om mijn punt te verduidelijken maar gezien we het beknopt moeten houden kan ik u deze info 
wel bezorgen.  
Ik had graag geweten wat u aan deze markering zult doen zodat de komende winters (en trouwens het 
hele jaar) het verkeer veiliger zou zijn. 

Schepen Stijn Quaghebeur antwoordt dat vele wegmarkeringen inderdaad vervaagd zijn. In normale 
omstandigheden worden deze jaarlijks vernieuwd. De gemeente trekt hiervoor rond de € 60.000 per jaar 
uit. 
Vorig jaar was echter een uitzonderlijk nat jaar. Wegmarkeringen kunnen enkel bij droog weer 
aangebracht worden. De firma’s die dit voor ons doen, en waarvan er maar een aantal zijn in 
Vlaanderen, die dus voor alle gemeenten moeten werken, hadden een zeer grote achterstand waardoor 
er maar laattijdig in het najaar vernieuwd is kunnen worden. Wij hebben toen de opdracht in mei 
gegeven, pas in het najaar is men kunnen komen. En dan nog hebben we toen keuzes moeten maken. 
Dat belet niet dat er optimalisering mogelijk is. Ik dring er ook al een tijd bij mijn dienst op aan om een 
doordacht plan te maken dat werkt op verschillende sporen: bv. zebrapaden op drukke plaatsen (met 
dus snellere slijtage) in thermoplast en op minder drukke plaatsen in gewonere verf. Hetzelfde met 
aslijnen en andere wegmarkeringen. Thermoplast moet je ook maar om de 3 jaar vervangen wat de 
hogere kost compenseert. Ik hoop dat we hier de komende maanden werk van kunnen maken zodanig 
dat we vanaf volgend jaar in een soort meersporenplan kunnen gaan werken.  

  

5. Vraag van raadslid Valérie Seyns: 

Beste Burgemeester,  ‘kleine’ ergernissen, problemen allerhande kunnen gemeld worden door 
participerende burgers via de Dilbeek app. De app is helaas nog niet zo bekend als zou kunnen, merk ik 
elke keer als ik in contact kom met mensen die overlast willen melden. Anderen hebben het blijkbaar al 
opgegeven om meldingn te maken.   
Graag had ik geweten wat de responstijd hier eigenlijk voor is. Hoe lang duurt het gemiddeld voor er 
actie wordt ondernomen als er iets wordt gemeld? Het lijkt me toch dat daar een redelijke termijn moet 
op staan. Graag had ik ook geweten of de melders op de hoogte gehouden worden van het gevolg dat 
er aan de melding wordt gegeven want ik ontving er nog steeds geen.  
Concreet voorbeeld, op 24/2 meldde ik via de app dat het snelheidscontrolebord op de Sint-Alenalaan 
niet correct werkte. Blijkbaar meldden al meer dan een maand er voor ook anderen dit. Op 22/3 werkte 
dit nog steeds niet correct.  Het lijkt me dat de redelijke termijn voor iets dat binnen de diensten van de 
gemeente kan geregeld worden hier toch al overschreden is? Wat is de politiek hieromtrent? 

Schepen Stijn Quaghebeur antwoordt dat meldingen via de app, afhankelijk van de categorie 
rechtstreeks naar de juiste dienst gestuurd worden. Behalve als er een melding komt over een varia 
topic (zoals dat snelheidsbord op de Sint-Alenalaan). Dat komt terecht bij de websmaster die dispatcht 
of doorstuurt naar de juiste dienst.   
Eens een bericht in onze mailbox komt, krijgt de burger normaal gezien een melding met de boodschap: 
uw boodschap is goed ontvangen en wij nemen de materie intern op. Ik weet niet of dit het geval is met 
de app maar het zou moeten. 
We krijgen vaak meer dan 100 meldingen per week binnen. Niet elke melding is binnen een duidelijk 
afgebakende termijn op te lossen. Er zit een grote variëteit in. Simpel tot complex. Snel op te lossen tot 
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moeilijk of niet op te lossen. In het specifieke geval dat je aanhaalt, spelen langdurige afwezigheden 
een rol en dus capaciteit om het snel op te lossen. Blijkbaar is er ook een onderhoudscontract vervallen. 
Maar het is zeker niet representatief. Er zijn ook tal van goede voorbeelden. Die mogen misschien ook 
belicht worden.  
Tot slot maken we de komende jaren werk van een beter meldings- en vooral opvolgsysteem. Vandaag 
werken we nog te ‘manueel’ via mail en excel.  
Alle meldingen zouden in een centraal systeem terecht moeten komen dat koppelbaar is met het 
werkprogramma én waarin de burger ook makkelijker de stand van zaken van het probleem zou moeten 
kunnen opvolgen. Wat we willen is al duidelijk. Er is een investering mee gepaard en dat wensen we op 
te nemen in de nieuwe meerjarenplanning.  

 
6. Vraag van raadslid Valérie Seyns: 

Ik kreeg via de nieuwsbrief van unizo te lezen dat de gemeente dilbeek vroeg om aan de ondernemers 
een aantal zaken mede te delen, waaronder ’Welkomstpaketten nieuwe inwoners’. Ik heb me daar een 
tijd geleden op die nieuwsbrief ingeschreven omdat ik via via vernam dat ik heel wat informatie miste 
die ik m.i. via de gemeente hoorde te krijgen. Blijkt helaas te kloppen. 
Ik begrijp niet waarom de gemeente niet zelf de ondernemers aanschrijft, zoals trouwens vroeger het 
geval was. Unizo is geen overheidsbedrijf, ik heb er persoonlijk geen uitstaans mee en ik zie niet in 
waarom ik mijn gegevens moet doorgeven via die organisatie. Ik zou hun formulier moeten invullen, 
mijn logo mailen naar info@unizodilbeek.be terwijl de bonnen in kwestie wél gewoon door de gemeente 
worden gemaakt volgens de info.  
Graag had ik geweten waarom dit via deze omweg gaat en wat men moet doen om wel deel te nemen 
aan deze actie als men niet via de link van Unizo wil gaan. Het lijkt me toch ook dat de gemeente ZELF 
ondernemers hoort aan te schrijven ipv te werken via een privé bedrijf.  

Schepen Linda Janssens antwoordt dat, doordat wij zelf geen volledig databestand hebben van onze 
ondernemers, we hiervoor een beroep doen op het databestand van UNIZO Dilbeek daar zij beschikken 
over een vrij volledige lijst  van alle lokale ondernemers, waarop ook de ondernemers die geen lid zijn 
van UNIZO vermeld staan. 
Deze lijst hebben zij zelf samengesteld, het is een intensief werk om alle gegevens van ondernemers te 
verzamelen, inclusief e-mailadressen. Dit wordt gedaan door de ondervoorzitter, die enorm veel tijd 
steekt in het actualiseren van deze lijst. 
Als gemeente kunnen wij ons enkel baseren op de gegevens in het KBO (kruispuntbank voor 
ondernemingen). Daarin staan geen e-mailadressen vermeld. Uit ervaring weten we dat het efficiënter 
is om ondernemers aan te schrijven via e-mail of een nieuwsbrief dan via een klassieke brief. 
Door de GDPR-wetgeving kan UNIZO Dilbeek de lijst met gegevens echter niet meer vrijgeven, 
vandaar dat wij vragen aan UNIZO Dilbeek om via hun kanalen de actie kenbaar te maken. Zij 
verzamelen de gegevens van de geïnteresseerde ondernemers en maken deze over aan burgerzaken 
voor de verdere afhandeling (opmaak van de kaart met kortingsbonnen). 

  

7. Vraag van raadslid Valérie Seyns: 

De prijzen voor de schoolmaaltijden zijn heel wat opgeslagen, naar verluidt nog steeds niet 
marktconform, wat ik moeilijk kan geloven. Zo is er een prijsstijging van €0,3 naar €1 voor een tas soep, 
dat vind ik zwaar er over en nee, er wordt niet voldoende soep voorzien voor 2 tassen voor alle 
kinderen. €1 voor zo’n 200ml, dus soep aan €5 per liter…  Daar wordt winst op gemaakt, lijkt me. Dit 
kan toch niet de bedoeling zijn?   
Ik denk dat we het er allemaal mee eens zijn dat voldoende groenten en fruit, zeker voor kinderen heel 
belangrijk zijn. Kinderen en hun ouders zouden dus per definitie moeten aangemoedigd worden om een 
tas soep te nemen bij hun broodjesmaaltijd. In een ideale wereld zou deze moeten kunnen aangeboden 
worden. Gezien we niet in een ideale wereld wonen kan dit niet maar €0,5 of €0,6 moet toch ruim 
voldoende zijn voor een tas soep. En anders moet er heel dringend gekeken worden naar het 
aankoopbeleid voor de groenten. En misschien ook de rest van de grondstoffen. Aan de personeelskost 
zal het niet liggen want zo arbeidsintensief is het bereiden van soep niet. Graag had ik geweten of deze 
prijs voor alle kinderen kan herbekeken worden en zo neen, of dit op z’n minst kan voor leerlingen in 
een precaire situatie.  Gezien dit laatste momenteel nog niet het geval is, zo vernam ik toch via het 
antwoord op een schriftelijke vraag.  

Schepen David De Freyne antwoordt dat een vergelijking in Vlaanderen leert dat de prijs van soep in 
het onderwijs tussen de € 0.50 en € 1 ligt. Ook bij andere onderwijsverstrekkers in Dilbeek, als ze al 
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warme maaltijden aanbieden, ligt dit in dezelfde grootorde. Met warme maaltijden (soep + hoofdgerecht 
+ nagerecht) liggen we in prijs dan weer aan de lage kant. Daar stellen we vast dat de prijs in Dilbeekse 
lagere scholen tussen € 5 en € 7 ligt. Hier vragen we in het gemeentelijk onderwijs slechts € 5 en zitten 
we helemaal aan de onderkant van de prijzenladder. In alle prijzen liggen we dus wel marktconform. De 
prijswijziging waarnaar u verwijst is een beslissing uit 2024. Het was sinds 2015 geleden dat de prijzen 
voor deze dienstverlening werden aangepast. Ter vergelijking evolutie prijzen voeding sinds 2015: 
2015-2019: +25% - 2021-2024: +27%.  We lopen bij onze prijsaanpassingen dus achter op de evolutie 
in de consumptie index.   
Dat u stelt dat er winst gemaakt zou worden op onderwijs is helemaal van de pot gerukt en geeft blijk 
van weinig kennis over wat gemeente Dilbeek zelf toesteekt aan het onderwijs. 2,16 van 12 miljoen 
wordt door de gemeente Dilbeek bijgedragen of omgerekend € 300 per jaar, per leerling. Van winst 
maken is dus helemaal geen sprake.   
Op uw vraag of de prijs zal herbekeken worden voor alle leerlingen. Dat kan sowieso niet. Omdat het 
verstrekken van warme maaltijden geen verplichting is voor een school en verschillende scholen dit niet 
aanbieden, gaat een aanpassing voor ALLE leerlingen nooit kunnen doorgevoerd worden. Men kan zich 
trouwens de vraag stellen, gezien je geen vrije keuze hebt naar welke school je kind gaat, of we met het 
aanbieden van deze maaltijden dezelfde kansen bieden aan ieder schoolgaand kind.   
Er is wat mij betreft nog altijd zo iets als de plichten van een ouder. Eten en drinken is een 
basisbehoefte die absolute voorrang moet krijgen op alle andere aankopen. Voor zij die in precaire 
situaties zitten hebben we ons sociaal stelsel dat volstaat om in die behoefte te voorzien. Een leefloon 
met gezinslast bijvoorbeeld bevat de hefbomen om kinderen te voorzien in die basisbehoefte.  
De meeste scholen zetten binnen het gezondheidsbeleid in op fruit en groenten als tussendoortje voor 
alle leerlingen. De impact en doelgroep hiervan is vele malen groter op vlak van inname van groenten 
en fruit, dan van het aanbod soep op scholen. We doen vanuit onderwijs voldoende inspanningen zowel 
op vlak van gezondheid als in financiële tegemoetkomingen, meer dan we daartoe verplicht zijn.    

  

8. Vraag van raadslid Lean Merckx: 

Heel wat jeugdverenigingen organiseren jaarlijks een fuif. Er zijn een aantal zaken gewijzigd in de 
subsidiëring waardoor zij niet meer in aanmerking komen voor specifieke financiële steun onder meer 
voor de securitykost. Enkel binnen het domein 'evenementen' zijn hiervoor nog middelen voorzien. Maar 
een jeugdbeweging kan geen aanvraag indienen voor twee verschillende domeinen tenzij ze hiervoor 
een aparte vereniging oprichten. Dit is een streep door hun rekening en zal er op termijn voor zorgen 
dat ze deze activiteiten niet meer kunnen organiseren. Welke maatregelen zal het bestuur nemen om 
deze evenementen niet te laten verdwijnen? 

Schepen Alexis Rons antwoordt dat het vorige reglement een versnippering van subsidies was, met een 
basissubsidie en daarnaast nog heel wat aanvullende subsidies. Dit was geheel onoverzichtelijk. De 
gekoppelde budgetten aan al deze subsidies, dus zowel de basissubsidie als de aanvullende subsidies, 
werden in één grote pot voor jeugd samengevoegd en zullen nu worden verdeeld op basis van een 
nieuw puntensysteem. Een overzicht hiervan kan via de website en/of het subsidiereglement worden 
geraadpleegd. 
Het klopt dus dat er geen aanvullende subsidie meer is voor de beveiligingskosten, maar dat het één 
algemene subsidie is. Zoals reeds meermaals meegedeeld, wachten we nu eerst de eerste aanvraag 
volgens het nieuwe subsidiereglement af en zal dit nadien geëvalueerd en waar nodig aangepast 
worden. 
Het subsidiereglement is trouwens maar een deeltje van de verenigingsondersteuning die we willen 
aanbieden. We zijn nu in de meerjarenplanning aan het bekijken hoe we dit nog verder kunnen 
uitbreiden, bijvoorbeeld door het uitlenen van materiaal, wat al positief onthaald werd bij 
jeugdverenigingen waarmee ik in gesprek ging. Logisch, want uit een traject dat met de jeugdhuizen 
gelopen werd richting vernieuwde jeugdhuiswerkingen/open jeugd(huis)werk kwam naar voren dat er 
minder nood is aan meer subsidies, maar eerder aan ondersteuning rond vrijwilligersbeleid, 
infrastructuur, logistieke ondersteuning, vormingen, enzovoort. 
Dus het is zeker niet zo dat we de jeugdverenigingen hun activiteiten willen laten stopzetten; 
integendeel, we willen hen juist zoals gevraagd op verschillende manieren ondersteunen. 
Als er verenigingen zijn die financiële moeilijkheden ondervinden, kunnen zij o.a. terecht bij de 
deskundige evenementenbeleid binnen Team Jongeren om samen de begroting te bekijken en 
mogelijke quick wins te detecteren.  
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9. Vraag van raadslid Diane Van Hove: 

Er is sinds anderhalf jaar een nieuwe studie bezig over de toekomst van Breugheldal en het 
Dagverzorgingscentrum dat gesloten werd. Om de huidige vergunningen voor de uitbating niet te 
verliezen, moeten hierover op korte termijn beslissingen genomen worden. 
Vreemd dat wij als gemeenteraadsleden helemaal niet op de hoogte worden gehouden van de stand 
van zaken in een dossier dat zo belangrijk is voor vele oudere Dilbekenaren en hun familie maar ook 
voor onze medewerkers die al lang in onzekerheid verkeren over hun werksituatie. 
Zijn er ondertussen conclusies getrokken uit de studie en, zo ja, wat zijn die? 
Welke volgende stappen zullen ondernomen worden? Op welke termijn? 
Welke budgetten zijn hiervoor voorzien? 

Schepen David De Freyne antwoordt dat de gemeenteraad wel degelijk op de hoogte gehouden wordt 
van de stand van zaken op de momenten dat de gemeenteraad hier ook uitspraken moet over doen.   
Zo heeft u in december de aanpassing meerjarenplan voorgelegd gekregen. Hierin was te lezen “dat de 
erkenning vervalt op 31/12/2025. Gezien deze deadline, blijft het de betrachting om het CDV opnieuw te 
openen in 2025. De voorbereidingen voor deze opstart staan gepland vanaf september 2025.”  We 
hebben hiervoor een budgetverhoging doorgevoerd op exploitatie tot 210K. Uw fractie heeft zich 
onthouden toen dus was een heropening CDV volgens u blijkbaar niet nodig.   
Er zijn vandaag conclusies in de verschillende strategische onderzoeken naar aanleiding van de 
opmaak van het meerjarenplan. De conclusies rond het CDV zijn maar een klein onderdeel uit het 
strategisch onderzoek rond het WZC waar u naar verwijst.   

Uitkomst: 

-        CDV haalbaar met een beperkt negatief exploitatieresultaat 

-        CDV heeft een plaats binnen het zorgcontinuüm dat we beogen te ondersteunen in de toekomst 
en dat er moet voor zorgen dat mensen langer thuis kunnen blijven wonen. 

Op basis van deze conclusies en gelet op de vergunningsvoorwaarden hebben we het betrokken team 
gevraagd een plan van aanpak op te stellen rekening houdende met volgende stappen: 

-         overeenkomst met CDV St-Antonius Sint-Pieters-Leeuw - 3 maanden opzegtermijn 

-         eind juli deadline aanvraag heropening bij het departement Zorg 

De formele beslissingen die moeten volgen op dit plan van aanpak zullen waar nodig voorgelegd aan 
GR/OR en/of CBS/VB. 
Wat betreft het WZC zelf, daar loopt zoals gezegd een strategisch onderzoek. De resultaten daarvan 
zullen, net zoals alle andere strategische onderzoeken, meegenomen worden bij opmaak van de 
meerjarenplanning. 

 
10. Vraag van raadslid Nele Groenweghe: 

De buurtbewoners uit de Molenstraat in Sint-Martens-Bodegem zijn bekommerd om de 
verkeersveiligheid in hun straat. Zij ondernamen actie door middel van raamaffiches die niemand 
ontgaan zijn. Gaat het bestuur gehoor geven aan hun bekommernissen? 

Schepen Stijn Quaghebeur antwoordt dat het hem bekend is dat er raamaffiches voor een zone 30 
omhoog hangen in de Molenstraat. Maar een vragenlijst of petitie is ons nog niet overhandigd. Ik kan 
dus de bekommernissen raden maar heb er nog geen kennis van. De bewoners van de Molenstraat 
hebben natuurlijk wel al één en ander te verduren gehad met de werken in de omgeving. Dat is gelukkig 
bijna achter de rug. 
Twee vragen zijn me wel bekend.  

-        Er zou een snelheidsproblematiek zijn. En de vraag zou zijn om over een heel lang stuk zone 30 
in te voeren. Veel mensen vragen zone 30 maar er wordt ook geklaagd als we boetes uitschrijven in 
zones 30. Dus we moeten daar weloverwogen mee omgaan.  

-        De betonplaten-straat geeft trillingen in de huizen. Dat is een terechte klacht en in de nieuwe 
meerjarenplanning hebben we als één van de prioritaire projecten de Molenstraat mee opgenomen. 
Vandaag kijkt Farys al na of de vernieuwing gepaard moet gaan met een vernieuwing van de riolering. 
Afhankelijk van de uitkomst kunnen we een correct bestek in de markt zetten om een ontwerp op te 
maken. Voor de opstart van de studie is dit jaar al budget opgenomen. Voor de rest is er eerst een 
goedgekeurd meerjarenplan nodig.  
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Ik wacht dus toch nog even op een “officiële” vraag om een officieel standpunt in te nemen dat via het 
college moet passeren. Maar zoals je merkt, worden wat betreft de straat zelf al een aantal stappen 
ondernomen.  

 
11. Vraag van raadslid Nele Groenweghe: 

De eerste ploegen van handbalclub GBSK spelen met hars aan de vingers. Deze kleverige substantie 
laat natuurlijk sporen na in de zaal. Dit is eenvoudig te verwijderen met de grote poetsmachine van Ten 
Gaerde. Een 5-tal jaar geleden volgden enkele leden een opleiding om deze machine te mogen 
gebruiken. Tot op heden staat deze machine achter slot en grendel en krijgt GBSK er geen toegang toe. 
Het gevolg is dat de spelers na een match met een tiental plantenspuiters en doeken over de grond 
kruipen om de hars manueel te verwijderen. Kan er gehoor gegeven worden aan hun vraag om de 
machine te mogen gebruiken? 

Schepen Alexis Rons antwoordt zij dat persoonlijk meer een vraag vindt die rechtstreeks aan haar had 
kunnen worden gesteld in plaats van op een gemeenteraad.  
Ik kreeg de vraag namelijk enkel via via te horen. En daarmee bedoel ik niet via deze vraagstelling. 
Hierop heb ik aan de dienst doorgegeven om na te gaan of het gebruik van de poetsmachine mogelijk 
is. 
Op zich hebben we er geen probleem mee en willen we hen hierin tegemoetkomen, mits de nodige 
afspraken en voorwaarden. Anderzijds stoten we tegen de praktische kant aan. 
Idealiter zouden ze de poetsmachine moeten kunnen opbergen in een ruimte die enkel voor hen 
beschikbaar is. Dergelijke maatregelen zijn nodig omwille van mogelijk vandalisme én zodat we bij 
gebreken weten waar aan te kloppen, want zo’n toestel heeft toch ook een prijskaartje. Hierbij is enkel 
kleedkamer 7 mogelijk, maar de bezetting van Ten Gaerde is momenteel te hoog, zodat we geen 
kleedkamer exclusief voor hen kunnen houden. 
Op dit ogenblik kan ik aldus geen positief nieuws brengen, maar het wordt verder onderzocht. 

 
12. Vraag van raadslid Driss Vergels: 

Vraag omtrent ontevredenheid van jeugdbewegingen rondom samenwerking met de gemeente: 
De laatste maanden (/jaren?) groeit de ontevredenheid bij onze Dilbeekse jeugdbewegingen. Dit 
voornamelijk over de communicatie en het handelen van onze gemeente. Bv. de beloofde lokalen aan 
kapelle, vuilnisproblemen bij verschillende groepen, kapotte deuren, kapotte verwarming, geen 
wederhoor krijgen, etc. 
Het meest recente voorbeeld: Mail van chiro iris a.h adres van Burgemeester Willy Segers en bevoegd 
schepen Alexis Rons over hun kapotte verwarming en andere tekortkomingen die maar niet opgelost 
werden. Ook vragen zij of de gemeente van haar kant mee kan delen in de daardoor hoge 
energiefacturen. 

• Wat is voor het bestuur het plan van aanpak omtrent betere communicatie met 
jeugdbewegingenen andere verenigingen? 

• Hoe wil het bestuur ervoor zorgen dat lokalen beter onderhouden worden en herstellingen 
sneller plaats vinden? 

• Zal het bestuur gemaakte beloftes uit vorige legislatuur nakomen? (Niet alleen lokalen Kapelle 
en Alena) 

• Wat is er uit gesprekken met de dienst voortgekomen? (Zoals in antwoordmail van A. Rons 
vermeldt) 

Schepen Alexis Rons antwoordt dat zij nog geen 4 maanden bevoegd schepen is en dat de 
voorbereiding van de meerjarenplanning in volle gang is. Het hoeft geen uitleg dat mijn dagen veel te 
kort zijn. Toch heb ik veel belang gehecht aan een kennismakingsgesprek met alle jeugd- en 
sportverenigingen. In januari heb ik dan ook alle toen erkende verenigingen aangeschreven. Het doel 
was simpel: elkaar leren kennen, tonen dat ik toegankelijk ben, en horen wat er leeft, wat de noden en 
wensen zijn. 
Het was dus schrikken toen ik een mail kreeg met verwijten over slechte communicatie en een situatie 
die zich voor mijn periode afspeelde, en dat terwijl ik twee maanden geleden al om een gesprek had 
gevraagd. Ik ben natuurlijk bereid de hand toe te reiken, maar dan moet er wel op ingegaan worden. 
Dus voor alle verenigingen die hier nog niet op gereageerd hebben: contacteer me en dan plannen we 
een gesprek. 
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In ieder geval is de kennismakingsronde voor mij de eerste stap richting een betere communicatie en 
bereikbaar zijn. Dat is iets waar ik zeker mijn steentje aan wil bijdragen.  
Onze medewerker jeugdwerking is bovendien op verschillende manieren bereikbaar, ook via Instagram 
en Facebook, zodat we dichter bij de leefwereld van de jongeren staan en vlot bereikbaar blijven. Via de 
kennismakingsrondes kreeg ik hier positieve feedback op. 
Daarnaast organiseren we één à twee keer per jaar een netwerkmoment, zoals twee weken geleden. 
Tijdens zo’n moment worden boeiende thema’s toegelicht en kan er in gesprek gegaan worden met de 
dienst jongeren en de schepen. Twee weken geleden werd bijvoorbeeld een bedenking aangekaart, die 
ondertussen verholpen is.  
Daarnaast hebben we in 2024 gefocust op de jeugdhuiswerkingen. In een traject brachten we de 6 JK’s 
samen waarbij aan kennisdeling gedaan werd en waar noden werden gedetecteerd. Die noden zijn 
omgezet naar concrete acties in het komende MJP. We wensen de komende jaren ook andere 
jeugdverenigingen met elkaar en de gemeente in contact te brengen. De vernieuwde jeugdraad zal hier 
ook een rol in kunnen spelen. 
Wat betreft het onderhoud en de herstellingen viel het me op tijdens mijn gesprekken dat het niet altijd 
duidelijk is wie welke onderhoudswerken of herstellingen moet uitvoeren. Er wordt nog steeds een 
verantwoordelijkheid bij de verenigingen zelf gelegd. Daarom gaan we opnieuw contracten opstellen, 
zodat de verwachtingen van beide kanten duidelijk zijn. Ook zullen er controles uitgevoerd worden. 
Daarnaast bekijken we of het mogelijk is dat de aanvrager van een probleem of herstelling de status 
kan opvolgen. Zo kan dit zowel door de aanvrager als door onze dienst sneller en beter opgevolgd 
worden. 
Het klopt dat hun probleem niet snel genoeg werd opgelost, daar ben ik het mee eens. Helaas kunnen 
we de tijd niet terugdraaien en heeft het weinig zin om met de vinger te wijzen. Laten we dus 
vooruitkijken en samen een constructieve werking opbouwen. 
Zoals gezegd, zijn we volop bezig met de meerjarenplanning. We zouden natuurlijk graag alles kunnen 
uitvoeren, maar we zullen keuzes moeten maken. Ik kan nu nog niet zeggen wat wel of niet uitgevoerd 
zal worden, omdat ik het gewoonweg echt niet weet, maar ik kan wel zeggen dat we ons uiterste best 
zullen doen om een aangename jeugdwerking te bieden. 

 
13. Vraag van raadslid Goedele Liekens: 

U heeft waarschijnlijk al gehoord over Wijk-werken? Wijk-werken is een activeringstraject voor 
werkzoekenden en leefloners die door verschillende drempels (zoals gezondheid, beperkingen, 
gezinssituatie, taal of leeftijd) moeilijk toegang vinden tot de arbeidsmarkt. Dit traject biedt hen 
werkervaring, waardoor motivatie en zelfvertrouwen groeien, wat leidt tot een snellere en duurzamere 
integratie op de arbeidsmarkt—een cruciale stap in deze tijd. 
Niet alleen particulieren, maar ook gemeentebesturen en OCMW’s kunnen gebruikmaken van Wijk-
werken voor diverse opdrachten, zoals poetsen, naschoolse opvang, administratieve ondersteuning, 
bibliotheekwerk en groenonderhoud. Een samenwerking met Wijk-werkers kan gemeentelijke diensten 
versterken met een ondersteunende rol binnen verschillende domeinen.  
Heeft de gemeente/het OCMW intenties om gebruik te maken van dit traject? 
Zo ja, zijn hier al concrete stappen voor ondernomen? Zo niet, wat zijn de redenen hiervoor? 
Het is onze taak als gemeente om ons steentje bijdragen en zoveel mogelijk inwoners te activeren op 
de arbeidsmarkt. Door samen te werken met Wijk-werken kunnen we niet alleen onze diensten 
versterken, maar ook bijdragen aan een inclusievere en meer dynamische gemeente. 

Schepen David De Freyne antwoordt dat het wijk-werken zeker een onderdeel is op de 
activeringsladder die we gebruiken binnen welzijn. Die ladder werd ook tijdens de onboarding van 
gemeente- en OCMW raadsleden toegelicht.   
Tot voor kort was onze sociale dienst georganiseerd op de klassieke manier waarbij een sociaal werker 
van A tot Z begeleidt. Maar als een medewerker heel wat dossiers moet verwerken boet je soms op 
cruciale domeinen in. Vandaag zijn we al anders georganiseerd en hebben we naast een dienst 
schuldbemiddeling ook een dienst activering. Zij hebben de expertise in verschillende trajecten. Er zijn 
dus al stappen genomen om hiermee aan de slag te gaan.   
Actieveringtraject ‘Wijkwerking’ is ook niet het enige dat dezelfde doelgroep beoogt. Zo hebben we het 
‘Capacity building’ verhaal wat zich toespitst op mensen met psychische of verslavingsproblemen die 
eerst aan die dingen moeten werken om dan over te schakelen naar tewerkstelling. De 
gemeenschapsdienst die zal worden afgeschaft door de Vlaamse regering stond al een tijd op 
gespannen voet met wijk-werken. En dan is er nog het stelsel van TWE (tijdelijke werkervaring), die de 
zogenaamde art. 60 tewerkstelling bevat.  
Zowel op Capacity Building als op wijk-werken en TWE hebben we afgelopen jaren 
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ingezet.  Gemeenschapsdienst werd niet gebruikt omdat hier heel wat overlap was met wijk-werken. 
Het verschil zat vooral op de noodzakelijk begeleiding. Dat laatste is eigenlijk de kern van het verhaal. 
We stellen vast dat vandaag mensen met grote afstand tot de arbeidsmarkt niet kunnen toegeleid 
worden door ze simpelweg te droppen in een werkplaats en te hopen dat hierdoor de afstand tot de 
arbeidsmarkt zal verkleinen. Hiervoor is nood aan coaching en begeleiding. Dat is nu net wat wijk-
werken (nog) niet voorziet. Er is dus nood aan bijsturing van alle verschillende activeringtrajecten door 
VDAB en de overheden als men de beoogde activeringgraad wil halen. Men is zich hier bewust van bij 
de Vlaamse overheid en zou ook werk maken van die bijsturing.  
We zullen dus zeker gebruik maken van de kaders die worden geboden om mensen maximaal te 
activeren, afhankelijk van de voorwaarden die eraan gekoppeld zijn en met oog op wat het best 
mogelijke traject is voor onze cliënten. Hier zal wijkwerken (waarvan ik de naam wat ongelukkig 
gekozen vind) of de aangepaste variant ervan, deel uit maken. 

 
14. Vraag van raadslid Nils Van Roy: 

Een samenwerking met de EDC-kaart. (EUROPEAN DISABILITY CARD)   
Eind oktober 2019 liet de toenmalig federaal minister bevoegd voor personen met een handicap, via de 
pers weten een brief te zullen sturen naar alle gemeentebesturen met de vraag de Europese 
gehandicaptenkaart te erkennen. De kaart werd twee jaar eerder ingevoerd. 
De vrijetijd-, sport-, culturele en toeristische sector kan voordelen verbinden aan de kaart (die niet alleen 
hier, maar ook in Cyprus, Estland, Finland, Italië, Malta, Slovenië en Roemenië is erkend). Meer dan 
285.000 mensen met een beperking hebben de EDC-kaart intussen aangevraagd. Ze laat hen op een 
heel eenvoudige manier toe hun handicap aan te tonen aan de deelnemende musea, theaters, 
pretparken, toeristische attracties, culturele centra, enz. 
Op de lijst van ‘partners’ die de EDC-kaart erkennen staan 590 deelnemers. Ook steden en gemeenten 
kunnen de kaart erkennen en daar voordelen aan koppelen voor hun cultuur-, sport- en vrijetijdsaanbod. 
Echter, nog lang niet alle Vlaamse steden en gemeenten staan op die lijst. De brief die de minister 
stuurde, was een uitgelezen gelegenheid om onze stad/gemeente daaraan toe te voegen. Dat is 
blijkbaar nog niet gebeurd. Daarom wil onze fractie graag vernemen:  

• Zal het huidige gemeentebestuur het toevoegen van onze gemeente aan de lijst EDC-partners 
ernstig overwegen? 

• Zo ja: tegen wanneer en welke voordelen zal onze gemeente dan koppelen aan de EDC-kaart ? 
Hoe zal dat bekend worden gemaakt? 

• Zo niet: waarom niet? 

Schepen Véronique De Buyst antwoordt dat we de EDC-kaart en een mogelijke samenwerking al 
eerder bekeken hebben. 
Er zijn enkele redenen waarom we er niet op intekenen. Zo zetten we ook in op de participatiepas, deze 
biedt voordelen aan kwetsbare inwoners, waaronder mensen met een handicap en houdt rekening met 
financiële drempels. De participatie zal worden opgenomen in de strategische onderzoeken naar 
opmaak van het nieuwe meerjarenplan. 
We vinden deze kaart een waardevol initiatief, maar op dit moment kiezen we ervoor om er niet op in te 
tekenen. 
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BESLOTEN ZITTING 

Politie 

19.  POL: Kennisname van de aanstelling van rechtswege van de politiesecretaris 

Afwezig: Valtin Katleen 

Beknopte omschrijving: Mevrouw Katleen Valtin wordt aangesteld tot politiesecretaris van de politiezone 
Dilbeek met ingang van 1 mei 2025. 


